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Möte i Bergumsgården 
och Teams-möte 
Styrelsen & 
koordinatorer 

2022-07-04 
kl 18.30 – 20.30 

 
Erik Bick X 
Maths Relesjö (adj. kassör) X 
Lena Benjaminsson X 
Annika Jansson X 
Tim Polhammar X 
Nils-Olof Abdon X 
Thomas Svensson X 
My Söderström Broman X 
Malin Kardin X 
Tom Tveitan X 
Håkan Benjaminsson X 
Lesley Lundström X 
Carina Svensson X 

Styrelsemöte 2022-07-04 
 
Agenda 
 

• Planering av några medlemsvärvningskampanjer. Vid ICA och Tappen. 
• Vad skall vi förbereda inför mötet med politiker den 22/8. 
• AHA projektet om framtiden mobilitetslösningar skall ha avslutskonferens den 

30/8 på Lindholmen 
• Vi skall ta beslut om vi skall söka stöd för ett projekt som går ut på att på ett 

betydande sätt utöka och förbättra BGU-hemsidans verksamhetsregister. 
• LONA projektet – Blommande Cykelväg - kommer att fortsätta i tre år och vi 

skall vara med och bidra med stödjande event under tiden. 
Ber Klara och Therese komma med förslag. 

• Vad händer i projektet ”Bergums Fritidslantgård” – uppdatering om läget 
• Biodlargruppen sätter upp egna bikupor på Fritidslantgården och söker Leader 

bidrag för utökad verksamhet 
• Gunnilse Syd projektet – uppdatering och info om samarbete med tre 

Fastighetsbolag som är intresserade av att bygga bostäder. 
• Övrigt 

Planering av några medlemsvärvningskampanjer. Vid ICA och Tappen. 

En nyteckningskampanj bör ordnas eftersom medlemsantalet har sjunkit liksom 
påminnelse till tidigare medlemmar om att vi saknar dem.  

Erik skaffar en ny sms tjänst och skickar gruppsms till medlemmar från 2021 som 
ännu inte betalt för 2022.  

Vid ICA delar vi ut vår broschyr den 21 juli kl 16-18, Erik, My S och Annika J. 

Sekr. Annika Jansson  
Just. Erik Bick  
Just.   
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Vid Tappen Björsared delar vi ut vår broschyr den 11 augusti, kl 16-18, Nils-Olof A och 
My S. 

Vad skall vi förbereda inför mötet med politiker den 22/8. 

Vi ska skicka mail med påminnelse om politikermötet den 22 augusti i god tid före, 
enligt tidigare lista. Sedan Erik ordnar detta liksom senare utskick till alla.  

AHA projektet om framtiden mobilitetslösningar skall ha avslutskonferens den 
30/8 på Lindholmen. 

Vi kommer att vara inbjudna till avslutningsfesten. Inbjudan kommer senare.  

Troligen kommer AHA projektet att visa upp sig på Skördefesten, som vi planerar ha 
den 11/9, på valdagen.  
 
Gbg Stad och Trafikkontoret har bjudit in BGU att vara med i ett nytt stort projekt med 
10 städer i Europa. Ett mobilitetsprojekt som varar under 3–4 år. Fokus kommer att 
vara ökad trafiksäkerhet, att hitta och åtgärda farliga trafikmiljöer, speciellt med tanke 
på barn.  
 
Vi skall ta beslut om vi skall söka stöd för ett projekt som går ut på att på ett 
betydande sätt utöka och förbättra BGU-hemsidans verksamhetsregister.  

Mötet ansåg det värdefullt att söka projektpengar för utökande och förbättringar av 
BGUs hemside-verksamhetsregister. 

LONA projektet – Blommande Cykelväg - kommer att fortsätta i tre år och vi 
skall vara med och bidra med stödjande event under tiden. 
Trafikkontoret och Fastighetskontoret har sökt och fått ytterligare projekttid. Test av 
olika åtgärder för att öka den biologiska mångfalden kommer att göras. Den 
”Blommande Cykelvägen” är cykelbanan från Kroksjövägen till kommungränsen mot 
Gråbo och blir testområde för Göteborg stads framtida projekt med slåtter, rensning av 
diken, sådd av ängsfrö utan gräs m.m. Erik ber Klara och Therese att medverka.  
 

Vad händer i projektet ”Bergums Fritidslantgård” – uppdatering om läget  

Lesley informerade om att i ekonomin har en uppdelning skett med inriktning på en 
”daglig verksamhet” och ”lantgård”.  Det finns svårigheter i kommunikationen med 
företrädare för fritidslantgården och kommunens delaktiga förvaltningar i detta ärende. 
Kommunen behöver presentera en huvudman med klart mandat som blir 
förhandlingspart i olika ärenden. Nytt kapital kommer behövas i BGU’s bolag för 
lantgården, ca 200.000 kr. Har BGU möjlighet att via kontakter med t.ex. Microfonden 
att få krediter? Fritidslantgårdens förhandlingsgrupp (Lesley, Carina, Thomas, Tom 
och Erik) skriver ett svar på SLK’s frågor med anledning av förhandlingsgruppens 
kravlista som skickades i maj. 
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Biodlargruppen sätter upp egna bikupor på Fritidslantgården och söker Leader 
bidrag för utökad verksamhet 

Vi fick information. Därefter tog vi upp förhållandet mellan BGU och BGU’s 
biodlargrupp. Vilka delar har vi gemensamt och vilka delar tar Biodlargruppen på egen 
hand ansvar för? En mall/överenskommelse kan behöva upprättas i detta 
sammanhang för att undvika missförstånd. En sådan mall kan användas även i andra 
sammanhang där BGU´s utvecklingsgrupper köper och äger eget material 

Gunnilse Syd projektet – uppdatering och info om samarbete med tre 
Fastighetsbolag som är intresserade av att bygga bostäder. 

BGU och tre fastighetsbolag har träffats. Tom, Erik, bolagen, FK Martin Öbo och de 
privata markägarna har ett avtal på gång som säkerhet vid markköp. 

Övrigt 

Skördefest i höst  

Det finns önskemål om att skördefesten blir av. Många uppgifter behöver lösas. 
Ansökan har skickats till Polisen, som vill veta mer i säkerhetsfrågorna, Malin 
uppmanas skissa på säkerhetsplanen.  

Bemanningsplan ska upprättas liksom säkerhetsplan.  

Vilka områden ytor handlar det om - t ex Ängen vid pendelparkeringen, delar av 
skolgården och cykelbanan och församlingshemmet. Bergumsgården. 

Erik skickar kompletteringar till Polisen och kontaktar Räddningstjänsten Olofstorp.  

Erik fyller på med handläggare i de olika ansvarsområdena och ett eventteam sätts 
samman.  

Vid anteckningarna  
 
 
Annika och Erik 
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